
 

Akademický senát UK FTVS 
 

     

 Č. j.: AS-8/2013 

 

Zápis z řádného zasedání ze dne 11. 6. 2013 ve 13.00 hod 

 
Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 

Komora akademických pracovníků: Kohlíková, Heller, Kaplan, Hojka, Pokorná, Petr, Flemr, 

Jelen, Bunc, Coufalová 

Studentská komora: Omcirk, Vokoun, Česák, Pánková, Novotný 

Omluveni: Tůma (a), Vomáčko (a), Baláš (a), Panská (a),  Pecinová (s), Luštický (s) 

 

 

Hosté: (bez titulů): Süss, Fořter, Kovář, Miler 

 

 

1. Schválení přesunutí bodu programu zasedání 11. 6. 2013 

Hlasování o přesunutí bodu programu: (15-0-0) 

Usnesení 1/06/2013: AS FTVS schválil přesunutí bodu programu. 

 

2. Schválení programu zasedání 

Předsedkyně AS FTVS Kohlíková seznámila přítomné s navrženým programem 

zasedání. 

Hlasování o programu zasedání 11. 6. 2013: (15-0-0) 

Usnesení 2/06/2013: AS FTVS schválil program zasedání 11. 6. 2013. 

3. Schválení zápisu z řádného zasedání AS FTVS ze dne 7. 5. 2013 

Hlasování o zápisu ze zasedání 7. 5. 2013: (15-0-0) 

Usnesení 3/06/2013: AS FTVS schválil zápis ze zasedání 7. 5. 2013. 

4. Schválení zápisu z mimořádného zasedání AS FTVS ze dne 28. 5. 2013 

Hlasování o zápisu ze zasedání 28. 5. 2013: (15-0-0) 

Usnesení 4/06/2013: AS FTVS schválil zápis ze zasedání 28. 5. 2013. 

5. Prodloužení smlouvy nájemci bistra 

Tajemník FTVS Fořter navrhl prodloužit smlouvu bistra za stávajících podmínek o 1 

rok, tj. do 30. 6. 2014. Hlasování o prodloužení smlouvy nájemci bistra: (15-0-0).  



Usnesení 5/06/2013: AS FTVS schválil prodloužení nájemní smlouvy provozovateli 

bistra do 30. 6. 2014. 

6. Vystoupení pana děkana doc. Süsse 

Děkan poděkoval kolegům Vomáčkovi a Matoušovi za uspořádání dětského dne, kde se 

dále na organizaci podílel i proděkan Kovář. Lanové centrum se kvůli dešťům 

neotevřelo a bude oficiálně otevřeno na začátku konference.  

Informoval o míře poškození majetku FTVS povodněmi. Poděkoval studentům a 

zaměstnancům za pomoc při práci v loděnici Trója. V současné době tam pracuje firma 

na vysoušení a pomáhají členové kanoistického oddílu. Prací dobrovolníků se ušetřilo 

cca 200 tis. na pojistce. Zvláštní dík patří p. Přindišovi a dr. Bílému, kteří řídili veškeré 

práce. V současné době v loděnici pracuje technika a vysušuje se.  Předpokládaná škoda 

je cca 15-20 mil. Pojištění loděnice je ve výši 20 mil., což nejspíš stačit nebude. Dále 

zmínil potřebu udělat nové parkoviště. 

Uvedl, že dále probíhají přijímací zkoušky a proběhnou náhradní termíny. 

Informoval, že do 17. 6. 2013 se musí předložit návrh na evropské fondy směřující 

k výzkumu.  Proběhne schůzka ohledně projednání. 

Pozval senátory na slavnostní zasedání Vědecké rady FTVS do Karolina dne 21. 6. 2013 

od 13 hod a informoval ohledně návrhů na ocenění.  

Proděkan Kračmar se ujal slova a uvedl, že v Tróji pracovali také další dobrovolníci, 

které děkan nezmínil, mezi nimi i samotný p. děkan. Práce na loděnici budou probíhat 

ještě další tři týdny, takže budou vítáni všichni dobrovolníci. 

Senátor Flemr podal informaci ohledně konference. Informace jsou na webových 

stránkách. Proběhla diskuse ohledně časového programu konference. Bude koncipován 

tak, aby se členové AS FTVS mohli zúčastnit slavnostního zasedání vědecké rady. 

Většina sekcí skončí v pátek 21. 6. 2013 do 12 hod, bude tedy čas přejet do Karolina. 

Senátor Heller se informoval na program slavnostního zasedání v Karolinu. Proděkan 

Kračmar uvedl, že jsou zvaní hosté, vědecká rada, kolegium děkana a i členové 

akademické obce. Bude vystoupení hudební skupiny Vivaldianno a předávání fakultních 

medailí. Dr. Miler doplnil, že cesta do Karolina trvá 40 minut a lidé by neměli docházet 

až na 13. hod. Senátor Vokoun se dotázal, zda slavnostní zasedání Vědecké rady FTVS 



je považováno za zakončení konference, proděkan Kračmar odpověděl, že slavnostní 

zasedání v Karolinu s konferencí nesouvisí. Flemr uvedl, že oficiální zakončení 

konference nebude. Předsedkyně AS FTVS Kohlíková podotkla, že je třeba konferenci 

nějak oficiálně zakončit, aby alespoň moderátoři jednotlivých sekcí ukončili příspěvky 

v jednotlivých sekcích. Proděkan Kovář doporučuje zahraniční hosty konference pozvat 

do Karolina. Kapacita by měla vyhovovat, takže slavnostní zasedání v Karolinu je 

otevřeno i účastníkům konference. Flemr uvedl, že zvaní řečníci do Karolina byli 

pozváni.  

7. Dokončení složení komisí AS FTVS UK 

Senátor Kaplan uvedl, že je potřeba dokončit ustanovení legislativní komory a dodal, že 

se přihlásil ještě senátor Bunc. Senátor Petr uvedl, že ekonomická komise pracuje 

v pořádku, Hojka podotkl, že studijní komise je také beze změn. Senátor Heller se 

zeptal, zda jsou připomínky k závěru, že se komise integrace a rozvoje zatím 

ustanovovat nebude. Žádné námitky nepadly. 

8. Stav řešení vnitřních předpisů FTVS UK 

Senátor Kaplan uvedl, že spolupráce s tajemníkem AS UK pokračuje k řešení daného 

problému. Předsedkyně AS FTVS Kohlíková uvedla, že projednané a schválené 

předpisy byly vyvěšeny na webových stránkách UK FTVS. Kaplan bude dále iniciovat 

setkání s tajemníkem UK AS, aby vše bylo dořešeno do konce kalendářního roku. 

9. Stav řešení organizačního řádu 

Proděkan Kovář uvedl, že organizační řád se každý týden projednává na schůzce vedení 

FTVS UK. Kohlíková podotkla, že AS FTVS bude mít řešení organizačního řádu jako 

bod programu na každém zasedání AS. 

10. Projednání návrhů ocenění k 60. výročí FTVS UK za AS FTVS UK 

Děkan rozdal senátorům seznam osob navrhnutých na ocenění k 60. Výročí ITVS-

FTVS. Uvedl, že někteří z navržených byli vyškrtnuti vzhledem k tomu, že už ocenění 

byli.  Senátoři diskutovali s panem děkanem. Zda udělovat ocenění i in memoriam. 

Dalším diskusním problémem bylo, zda do ocenění zahrnout i mimofakultní 

zaměstnance a pokud ano, tak by se počet navrhovaných navýšil na více než 50 

pracovníků. Flemr upozornil na to, že by se měla pravidla oceňování více konkretizovat. 

Z proběhlé diskuse vyšly návrhy na oceněné pracovníky. 

 



11. Projednání zastoupení za akademický senát v období prázdnin 

Předsedkyně uvedla, že předsednictvo navrhuje na zástupce AS FTVS v době prázdnin 

senátora Kaplana.  

Hlasování o zastupování AS FTVS v době prázdnin senátorem Kaplanem: (15-1-0) 

Usnesení 6/06/2013: AS FTVS odsouhlasil senátora Kaplana jako zástupce AS FTVS 

v době od 1.7. do 31.8. 2013. 

12. Příprava volby děkana 

Senátor Kaplan uvedl, že konec funkčního období současného děkana je 31.1. 2014. 

Bude ustanovena volební komise senátem FTVS UK, 40 dnů před plánovanými volbami 

budou oficiálně vyhlášeny volby. Dodal, že vše ještě může být projednáváno 

v zářijovém termínu. Předsedkyně Kohlíková otevřela diskusi, zda návrh na volební 

komisi předložit na tomto zasedání nebo až v září. Je třeba si uvědomit vytíženost v září. 

Děkan upozornil na patovou situaci, kdy se v prvním kole nemusí být děkan zvolen. 

Předsedkyně Kohlíková upozornila, že členem komise nemůže být kandidát na děkana, 

resp. může, ale pak musí stáhnout členství z komise. 

Hlasování, zda se volební komise ustanoví v září: (1-0-0) 

Hlasování, zda se volební komise ustanoví nyní: (7-5-0) 

Usnesení 7/06/2013: AS FTVS odhlasoval ustanovení volební komise na tomto 

zasedání. 

Předsedkyně Kohlíková vyzvala senátory k návrhu jmen do volební komise. Senátor 

Flemr navrhl senátory Petra a Kaplana. Mgr. Česák navrhl Novotného, přičemž senátor 

Novotný podotkl, že neví, zda bude v září studentem. Mgr. Vokoun navrhl kolegu 

Česáka a zároveň Mgr. Česák senátora Vokouna. Předsedkyně Kohlíková navrhla 

senátorku Pánkovou. Dále se přistoupilo k hlasování. Senátor Petr s navržením souhlasil, 

hlasování: (13-0-0). 

Senátor Kaplan s navržením souhlasil, hlasování: (13-0-0). 

Senátor Česák s navržením nesouhlasil. 

Senátor Vokoun s navržením nesouhlasil. 

Senátorka Pánková s navržením souhlasila, hlasování: (13-0-0). 

Usnesení 8/06/2013: Volební komise byla ustanovena ve složení Petr, Kaplan, Pánková.  

13. Doplnění disciplinární komise 



Na požádání děkana je potřeba doplnit disciplinární komisi. Byl navržen Česák 

senátorem Vokounem a Omcirk jako zástupce. 

14. Zásady používání a ochrany znaku Fakulty tělesné výchovy a sportu Univerzity 

Karlovy v Praze 

Proděkan Kovář uvedl, že na minulém zasedání byla představena podoba znaku. Zmínil, 

že názory na podobu se různí. Pro vedení je důležitý termín, dochází k doprodeji 

propagačních materiálů, takže je třeba připravit nové. Kaplan byl požádán o 

prodiskutování problematiky se zástupci AS UK. Předsedkyně Kohlíková uvedla, že 

univerzita se snaží znaky sjednocovat. Kaplan informoval o tom, že byl projednáván a 

schvalován univerzitní znak. Znak fakulty je součástí Statutů, musí být podstoupen i 

hlasování univerzitního senátu, přičemž zasedání AS UK bude se zahájením zimního 

semestru. Podotkl, že by byl opatrný, aby nedošlo k rozporuplné situaci využívání 

neschváleného loga na úředních materiálech. Kohlíková dodala, že návrhy změn mají 

být předloženy do 31. 12. 2013. Děkan upozornil, že na úřední dokumenty by zatím 

rozhodně nebylo vhodné používat nový znak. Flemr jako zástupce senátu AS UK 

přiblížil řešení této problematiky, sjednocení znaků ani webových stránek nevidí moc 

reálně, přikláněl se k opatrnosti a navrhoval dodržet harmonogram univerzity. Kaplan 

uvedl, že koncept znaku neodpovídá statutu. Flemr uvedl, že je snaha aby se od názvu 

školy Univerzita Karlova v Praze odstranily poslední dvě slova „v Praze“. Proběhla 

diskuse ohledně návrhu znaku. Znak nabývá platnosti se změnou statutu. Děkan shrnul, 

zda vůbec půjdeme touto cestou přes nově navržený znak nebo nikoli. Senátor Hojka se 

dotázal, zda je možné použít z nově navrženého znaku jen něco. Děkan podotkl, že už je 

celý návrh zakoupený a je jen na nás, jak s předkládaným návrhem naložíme. Byla 

zmíněná i smlouva s firmou Adidas. Předsedkyně se vyjádřila, že stále je platný stávající 

znak.  

O slovo požádal proděkan Miler, který upozornil na další bod programu a to hodnocení 

výuky zpracované senátorem Novotným a vyzdvihl tuto aktivitu. 

Petr uvedl, že návrhy znaku FTVS byly také vytvářeny studenty managementu. Děkan 

podotkl, že o této aktivitě nemá informace. Proděkan Kovář informoval, že převzal 

návrhy od kolegy Voráčka a konzultoval s firmou Kafka design. Hojka navrhl, aby 

zpracování podoby loga bylo zadáno opět studentům. Děkan podotkl, že postup vedení 

byl regulérní, byl dán požadavek na znak, ten byl zpracován a je otázka, zda ho senát 

přijme. Senátor Omcirk navrhl v září představit návrhy znaku ze strany studentů. Dr. 



Pokorná navrhla, aby studentské návrhy představil Mgr. Voráček. Děkan stáhl hlasování 

o znaku s tím, že bude dáno do programu v září. 

15.  Hodnocení výuky 

Předsedkyně informovala o proběhlém hodnocení výuky organizované senátorem 

Novotným a vyzvala ostatní kolegy, aby Novotného v aktivitě hodnotit výuku 

podporovali. Novotný uvedl, že byl převzat dotazník z jiné fakulty a použit pro 

hodnocení studenty FTVS. Následně přiblížil kritéria hodnocení. Dotazník byl anonymní 

a dobrovolný. Z 350 studentů uvedených v SISu dotazník vyplnilo 176 z nich, což ale 

činilo více než 80 % studentů přítomných na výuce. Výsledky byly předloženy vedení a 

nebudou se zveřejňovat. Data jsou jen za jeden semestr a vzorek nebyl reprezentativní. 

Předkladatel Novotný zmínil otázku pohledu na rozšíření hodnocení i na jiné ročníky, 

jiné předměty, zda hodnotit výuku s určitým časovým odstupem a zda tištěnou nebo 

elektronickou formou. Dále je otázka způsob zveřejnění výsledků, kompetentní osoby, 

hodnocení z hlediska pedagogů a kdy by toto hodnocení v rámci roku mělo probíhat. 

Kohlíková upozornila, že je dvojí hodnocení výuky, i univerzitní. Uvedla, že u 

elektronického hodnocení velmi klesá návratnost, dle zkušenosti z Přírodovědecké 

fakulty. Dále je zde otázka objektivnosti výsledků. Děkan uvedl, že největší problém 

představuje otázka, jak s hodnocením naložit. Zmínil, že si velmi cení práce kolegy 

Novotného. Ocenil nápad hodnocení i z hlediska pedagogů. Vyjádřil se, že rozhodně 

není pro zveřejňování výsledků. Senátor Flemr uvedl, že je zde velmi mnoho úskalí, 

hrají roli i emoce a je otázka, co má hodnocení přinést, jaká bude zpětná vazba. 

Předsedkyně Kohlíková zmínila, že by to mohlo ukázat, zda akreditace jsou vhodně 

koncipované. Hojka uvedl, že dříve zpětnou vazbu dělali na katedře atletiky a že se 

osvědčil způsob zadání daným pedagogem a na konci semestru. 

 

16. Různé 

Předsedkyně Kohlíková seznámila senátory s daty zasedání AS FTVS:  10. 9., 8. 10., 

12. 11. a 10. 12. 2013 od 13.00 hod a zasedání předsednictva AS FTVS: 3. 9., 1. 10., 5. 

11. a 9. 12. 2013. Coufalová zmínila kolizi prosincového zasedání s magisterskými 

promocemi. Prosincový termín jednání AS bude upřesněn. 



Na závěr zasedání děkan zopakoval pozvání na slavnostní zasedání Vědecké rady FTVS 

v Karolinu v pátek 21. 6. 2013. 

 

Zapsala: Coufalová 

 Za AS FTVS 

 doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., předsedkyně 

 

 

Na vědomí: doc. PhDr. Vladimír Süss, Ph.D., děkan UK FTVS 

   Ing. Tomáš Fořter, tajemník UK FTVS 

 


